

《单词百科:fluctuant是什么意思?fluctuant怎么发音?fluctuant的解释和用法》

英语单词fluctuant是什么意思?fluctuant怎么读?fluctuant怎么发音?简答网为您整理了fluctuant的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



fluctuant怎么读

fluctuant的读音:[fl ktj nt]

fluctuant的意思

1、adj.变动的，起伏的，波动的;

fluctuant的双语例句

1、Emphasize growth and fluctuant connection, hold wave motion through studying growth comes.

强调增长和波动的联系, 通过研究增长来把握波动.

2、Contemporary economic fluctuation basically is expressed economic increase rate is fluctuant now on.

现代经济波动主要表现在经济增长率变动上.

3、We emphasize growth and fluctuant connection, hold wave motion through studying growth comes.

我们强调增长和波动的联系, 通过研究增长来把握波动.

4、The landscape under oceans differs from that on the earth . It features with fluctuant landforms.

海底地貌与大陆地形不同, 它一起伏不平的地形为特征.

5、The magnitude of value of commodity as labor productivity fluctuant and fluctuant.

商品的价值量随着劳动生产率的变动而变动.

6、The space that causing fluctuant main reason is labour force of ab extra population distributings difference.

引起变动的主要原因是外来人口劳动力的空间分布差异.

7、The merit pay is fluctuant part of salary, and the assisting pay is compensatory section.

绩效工资则是浮动部分, 而辅助工资则是工资的补充部分.

8、Accordingly, accurate hold labor and demand fluctuant trend is very fundamental.

因此, 准确把握劳动力供求变动趋势十分重要.

9、But as business system fluctuant, the adjustment of-bottom framework becomes extremely urgent.

但随着业务体系的变动, 底层架构的调整变得迫在眉睫.

10、As the matrix of Christianity, God of Judaism has a fluctuant developing trace.

作为基督教母体的犹太教, 上帝观念的形成有其历史的发展轨迹.

11、Fluctuant to this, the Chen Hua that has leftpost expresses at present still no-go comment.

对于此次变动,已经离职的陈华表示目前依然不方便评论.酷讯投资方联创策源相关联系人手机则处于无人接听状态.

12、Gross growth and structure optimize economy to be united, economy fights fluctuant ability to increase ceaselessly.

经济总量增长与结构优化相统一,经济抗波动能力不断增强.

13、To assure economy move normally, we need to analyse the real reason with past fluctuant boom.

为了保证经济的正常运行,我们需要分析过去景气变动的真正原因.

14、Our country economy is in takeoff phase at present, industrial structure is acuteness and fluctuant.

我国经济目前处于起飞阶段,产业结构剧烈变动.

15、Marine price index is to reflect marine carriage price the number of fluctuant trend and degree.

海运价格指数是反映海洋运输价格变动趋势和程度的相对数.

以上是简答网为您整理的fluctuant怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于fluctuant的用法

、fluctuant的释义、fluctuant的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/fluctuant>